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Mötets öppnande S 1.
Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och forklarade mötet öppnat.

Föregående mötes protokoll. S 2.
Föregående mötes protokoll nr. 6-2004 godkändes.

Rapporter/meddelanden S 3.
- På anslagstavlorna i Bronsyxans miljöbodar har förteckningen över styrelseledamöter och

suppleanter gjorts aktuell. Även förteckningen över ansvariga för respektive miljöbod ska
uppdateras.

- Renhållningsverket har meddelat att kärlen för restavfall alltför ofta är överfulla i miljö-
bodarna 2,3 och 4. Vidare är sorteringen ofta dålig. Medlemmarna uppmanas att dels
vara mera noggranna i sin sortering, dels se till att enbart restavfall sorteras till
kärlen för restavfall! Därtill får inte något kärl någonsin överfyllas! Om kärlen i en
miljöbod är fyllda, släng i en annan bod med plats. Ar det fullt i alla miljöbodar, spara
avfallet till efter nästa tömning eller ta det till ett återbruk! Det är svårt att få plats med
ytterligare kärl i miljöbodarna. Dessutom kostar varje kärl upp till 3.000 krlär.

- Ulla Pettersson representerar Bronsp<an i referensgruppen för förnyelse av Bjurhovda/
Brandthovda enligt inbjudan från Hovdakooperativet.

- Styrelsen har fått underhandsförfrågning om Bronsyxan kan ge medlem tillstånd att bygga
s.k. friggebod på egen tomt men närmare gemensam grusgång än fyra meter. Styrelsen
avser att pröva formella ansökningar i positiv anda, men anser att eventuella servitut ska
gälla även i fortsättningen.

Ekonomin S 4.
- Kassören Ulla Pettersson redogjorde för utfall samt resultat- och balansräkning for dels

helåret 2004 dels januari 2005. Rapporterna bifogas originalexemplaret av detta protokoll.
Styrelsen drog slutsatsen att Bronsyxans ekonomi är under kontroll.

- Styrelsen fastställde förslag till bokslut för 2004 som ska behandlas vid föreningsstämman i

maj 2005.
- Styrelsen beslöt att hoja kvartalsavgiften från och med kvartal2,2005 med 100 kr till

3.960/4.000 kr. De medlemmar som har finansierat sin bredbandsanslutning med lån,
kommer att få de tillkommande kostnaderna separat specificerade på kvartalsfakturan.

- Styrelsen behandlade förslag till budget för 2005 som ska beslutas vid föreningsstämman i

maj 2005. Det noterades att arvodena till föreningens funktionärer varit oförändrade i

nästan 20 är så att deras nivåer och fördelning bör anpassas till uppgifter och ansvar samt
till den löpande ekonomiska utvecklingen isamhället iövrigt.
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Kabel-TV-anläggning/störning S 5.
Störningen i Bronsyxans Kabel-TV-anläggning i mitten av januari 2005 har aktualiserat
former och rutiner för felanmälan och felavhjälpning. Styrelsen avser att ta fram
anvisningar som kommer att delas ut till alla medlemmar i området.

Bredbandsan läggn i n gen s6.
- Anders Hallqvist meddelade att anläggningen slutbesiktigades och godkändes 2004-12-16.
- I och med att anläggningen är godkänd, börjar den tvååriga garantin att löpa. Den kommer

att övergå i ett seviceavtal, som styrelsen avser att teckna för Bronsyxans räkning.
Grundläggande för felanmälan och felavhjälpning är att den som misstänker eller vill
anmäla ett fel ska kontakta sin lnternetleverantör. Denne kommer att kontrollera sin
leverans och, om så behövs, vid behov föra anmälan vidare till Mälarenergi, som i sin tur
kan, om så behövs, gå vidare till den som svarar för garanti/servise. Styrelsen avser att ta
fram anvisningar som kommer att delas ut till alla med bredband..

- Blanketter för begäran om skattereduktion med anvisningar för ifyllande kommer att delas
ut i början av februari och samlas in i slutet av februariför inlämnande senast den 1 mars.
Var och en som har låtit dra in fiber till en CPS och lämnat en korrekt och underskriven
ansökan om skattereduktion kan få årets skatt minskad med 881 kr respektive 1.806 kr.

Ärets föreningsstämma S 7.
- Föreningsstämman hålls onsdagen 2005-05-18 kl. 19.00 i Brandthovdaskolans matsal.
- Motioner från medlemmarna ska ha lämnats till styrelsen före utgången av mars månad.
- Valberedningen ombeds att påbörja sitt arbete så att förslag kan ingå i stämmohandlingarna

Nästa möte S 8.
Nästa möte bestämdes preliminärt till 2005-04-06.

Avslutning S 9.
- Ordförande Magnus Månson tackade deltagande styrelseledamöter för visat
intresse och förklarade mötet avslutat.
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